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　　I have a busy father and a kind mother.
　　My father is a businessman. He is 42 years old. He is short. He likes reading newspapers after meals. He watches TV in the evening. He goes to work by car. He has got a nice black car. He often plays golf with his friends on the weekend. He does not often eat dinner with us.
　　My mother is a housewife. She doesn’t work. She stays at home. She is beautiful. She has long hair. She does housework in the morning. She often goes shopping in the afternoon. She is kind, but she is strict to my study. She likes reading. She watches TV at night, too.
　　I love my parents. And they love me too.
　　>写人的英语作文100词篇2
　　In my life I have met many people who are really worth recalling. But perhaps the most unforgettable person I ever know is my English teacher.
　　在我的生活中，我遇到了很多值得回忆的人。但也许是我最难忘的人，我知道是我的英语老师。
　　What frequently brings back memories of my school teacher is his special qualities. First of all, he gave us the greatest gift a teacher can offer—an awakening of a passion for learning. He not only led us to an appreciation of the beauty and perfection of English language and literature, but also aroused our great interest in explorating something deeper in this field. Second, I was attracted by his lively wit. I remember that we students always anticipated his class with great eagerness because his lecture were humorously delivered, never failing to provoke chuckles or loud laughs.
　　我学校老师经常给我的回忆是他的特殊品质。首先，他给了我们最伟大的礼物，一个老师可以给我们一个充满激情的觉醒。我们的美丽和完美的英语语言文学的欣赏，但也引起了在这一领域探索更深层次的东西我很感兴趣。其次，我被他的活泼机智所吸引。我记得我们的学生总是期待他的课非常热心，他讲课生动幽默，从不惹笑或大声笑。
　　Although it is nearly two years since I attended his last class, he is the talk of our old classmates, and I know part of him has already stayed in my heart.
　　虽然我上了他上一节课已经快两年了，他是我们的老同学，我知道他已经在我心中留下了一部分。
　　>写人的英语作文100词篇3
　　Meimei is a tall girl with beautiful black hair. She is a top student. She’s friendly and helpful.
　　When I move here, I didn’t do well in English and math. I fell behind other students. I was worried. She often lent me her notebooks and came to my house to help me after school, sometimes until late at night. A term later, I caught up with others. We became best friends.
　　I’m lucky to have a friend like her.
　　梅梅是一个美丽的黑头发的高个子女孩。她是一名优秀的学生。她很友好，乐于助人。
　　当我搬到这里时，我的英语和数学成绩不好。我落在其他同学后面。我很担心。她经常把她的笔记本借给我，然后来到我家帮我放学，有时直到深夜。一个学期之后，我赶上了其他人。我们成了最好的朋友。
　　我很幸运有一个像她这样的朋友。
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